
 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 29 Απριλίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού  

 

Θέμα : Αναφέρθηκε η Υπουργός Πολιτισμού στην απαράδεκτη μετατροπή της Αγίας Σοφίας και της 

Μονής της Χώρας σε τεμένη, στις συναντήσεις της με τον Τούρκο ομόλογό της στην 

Κωνσταντινούπολη;  

 

Η Υπουργός Πολιτισμού πραγματοποίησε διήμερη επίσκεψη στην Κωνσταντινούπολη όπου, σύμφωνα με 

ανακοίνωση και δημόσιες δηλώσεις της, είχε συνεργασίες με τον Τούρκο ομόλογό της. Όμως, στις δηλώσεις 

και στις ανακοινώσεις αυτές δεν αναφέρεται πουθενά στο θέμα της απαράδεκτης μετατροπής των παγκόσμιων 

μνημείων της Αγίας Σοφίας και της Μονής της Χώρας σε τεμένη. Η απουσία δημόσιας αναφοράς στα θέματα 

αυτά σε τι οφείλεται; Υπήρξε από την πλευρά του Υπουργείο Πολιτισμού της Ελλάδας επίσημη αναφορά στα 

θέματα αυτά; Γιατί η κυρία Υπουργός Πολιτισμού δεν αναφέρθηκε δημόσια στους κινδύνους που διατρέχουν 

τα παγκόσμια αυτά μνημεία από την χρήση τους ως τεμένη; Επίσης, η Υπουργός Πολιτισμού επισκέφτηκε το 

οικοτροφείο της Πριγκήπου, το οποίο απειλείται άμεσα με κατάρρευση. Τι συζήτησε επί του θέματος με τον 

Τούρκο ομόλογό της; 

 

Επειδή η απουσία κάθε δημόσιας αναφοράς στην μετατροπή της Αγίας Σοφίας και της Μονής της Χώρας σε 

τεμένη από την Υπουργό Πολιτισμού, κατά την επίσκεψη της στην Κωνσταντινούπολη, είναι ανησυχητική.  

 

Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός :  

 

1. Γιατί δεν αναφέρθηκε στην απαράδεκτη απόφαση της Τουρκίας να μετατρέψει την Αγία Σοφία 

και την Μονή της Χώρας, δύο παγκόσμια μνημεία, σε τεμένη;  
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2. Πέρα από τις διαπιστώσεις της κυρίας Υπουργού για την άμεση απειλή του οικοτροφείου της 

Πριγκήπου, υπήρξε κάποια επίσημη πρωτοβουλία της προς τον Τούρκο ομόλογό της επί του 

θέματος;  

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 

Μάλαμα Κυριακή 




